
Bestuursverslag Stichting Mago 2019 

 

Gang van zaken in Mago 

Doordat de overheid Polytechnic scholen opent met een  zeer geringe schoolfee is het aantal leerlingen 

aan de Mago Polytechnic teruggelopen. Dit ondanks het grote kwaliteitsverschil met de overheidsscholen. 

Daarnaast is ten gevolge van de economische situatie het innen van de schoolfees een voortdurende zorg. 

Hierdoor moest regelmatig vanuit de Stichting financieel worden geholpen om de salarissen te kunnen 

uitbetalen. 

De opvolging van de vacatures in de local board is nog niet afgerond.  

De productie van de smokeless cookers is op gang gekomen en de eerste grote order voor 100 cookers is 

afgeleverd. 

De bouw van een hostel voor de meisjesstudenten op het terrein is voorlopig uitgesteld : het ontwerp lag 

ver boven onze financiële mogelijkheden. 

 

Het bestuur 

Het bestuur is in 2019 drie maal bijeengekomen. Belangrijke agendapunten waren de ontwikkelingen in 

Mago, met name de financiële situatie. Uiteraard is ook in iedere vergadering de financiële positie van de 

Stichting Mago besproken. 

De sponsoring van studenten die de schoolfee niet kunnen betalen is goed georganiseerd en loopt nu 

goed. 

In juni/juli zijn twee landbouwstudenten in Mago geweest om voorlichting/instructie te geven  

Verder is de Stichting Mago in toenemende mate actief op social media. 

 

Financieel beleid 

De inkomsten van de stichting worden gevormd door sponsors en het regelmatig organiseren van 

evenementen. De stichting streeft niet naar een daadwerkelijk vermogen; het is wel  beleid om een 

zodanige financiële reserve te hebben dat calamiteiten in Mago kunnen worden opgevangen. 

 

Tenslotte 

Het bestuur wil alle sponsors hartelijk danken voor hun bijdragen waardoor ons werk in Mago ook in 2019 

weer mogelijk was. 

 

Namens het bestuur,         Limmen, april 2020 

Fred M Huurman, voorzitter 

 

 



 


